
Protokół Nr XIX/2012

z XIX sesji Rady Gminy Dąbrówka

z dnia 19 października 2012 roku

Posiedzenie odbyło się w Sali konferencyjnej Urzędu Gminy w Dąbrówce i trwało 

od godz. 13.00 do godz. 15. 40.

W posiedzeniu udział wzięli Radni Gminy Dąbrówka -  zgodnie z załączoną listą 

obecności. Obrady prowadziła Przewodnicząca Rady Gminy Pani Agnieszka Gryglas.

godz. 13.15 na sesję przybyła radna Pani Edyta Zaręba.

Na sesji obecni b y li :

1. Pan mgr inż. Tadeusz Bulik -  Wójt Gminy Dąbrówka

2. Pan mgr Zenon Zadrożny -  Zastępca Wójta Gminy Dąbrówka
3. Pani Helena Karczmarczyk -  Sekretarz Gminy

4. Pani mgr Agnieszka Adam -  Skarbnik Gminy

5. Pan Andrzej Popławski -  Radca prawny

6. Pani mgr Marianna Sadowska -  Dyrektor Samorządowego Przedszkola w Dręszewie

7. Sołtysi Gminy Dąbrówka zgodnie z załączoną listą obecności.

Prowadząca obrady odczytała porządek obrad, który został przesłany Radnym przed XIX 

sesją Rady Gminy następującej treści:

1. Powitanie i otwarcie obrad.

2. Wybór sekretarza obrad.

3. Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji.

4. Sprawozdanie Wójta z bieżącej działalności.

5. Przedstawienie opinii i wniosków podjętych przez Komisje Rady Gminy.

6. Rozpatrzenie wniosków mieszkańców Cisia i Stasiopola w sprawie zmiany okręgu i 

obwodu wyborczego.

7. Podjęcie uchwał:

a) W sprawie podziału gminy na stałe okręgi wyborcze oraz ustalenia ich granic, 

numerów i liczby radnych wybieranych w każdym okręgu.

b) W sprawie podziału gminy na stałe obwody głosowania, ustalenia ich numerów, 

granic oraz siedzib obwodowych komisji wyborczych.

c) W sprawie powołania doraźnej komisji Rady Gminy Dąbrówka do 

przygotowania projektu zmian w Statucie Gminy Dąbrówka oraz statutach 

sołectw istniejących na terenie gminy Dąbrówka.

d) W sprawie zmiany uchwały Nr XVI/107/2004 Rady Gminy Dąbrówka z dnia

27 kwietnia 2004 roku w sprawie ustalenia sieci publicznych przedszkoli i 

oddziałów przedszkolnych w szkołach podstawowych na terenie Gminy 

Dąbrówka.



e) W sprawie przyjęcia do realizacji zadania z zakresu właściwości Powiatu 

Wołomińskiego.

f) W sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2012 rok.

g) W sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2012 -  2018.

8. Rozpatrzenie podań do Rady Gminy.
9. Sprawy różne i wolne wnioski.

10. Zamknięcie obrad.

Radni do ww. porządku obrad uwag nie zgłaszali.

Prowadząca obrady poprosiła Radnych o przegłosowanie, kto jest za przyjęciem ww. 

porządku obrad w zaproponowanym kształcie.

Radni Rady Gminy Dąbrówka przyjęli jednogłośnie ww. porządek obrad w głosowaniu 

jawnym 14 głosami „za” przy obecności 14 Radnych.

Przebieg obrad

Ad. 1 Powitanie i otw arcie obrad.

Obrady XIX sesji Rady Gminy Dąbrówka otworzyła Przewodnicząca Rady Gminy 

Dąbrówka. Powitała wszystkich zebranych. Poinformowała, że w obradach zgodnie z listą 

obecności uczestniczy 14 na 15 Radnych.

Ad. 2 Wybór sekretarza obrad.

Sekretarzem obrad w głosowaniu jawnym -  j e d n o g ł o ś n i e  - został wybrany 

Pan Aleksander Załęski.

Ad. 3 Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji.

Przewodnicząca obrad zapytała Radnych czy wnoszą uwagi do protokołu z ostatniej sesji. Do 

protokołu z ostatniej sesji Radni Rady Gminy Dąbrówka uwag nie wnieśli. Prowadząca 

obrady poddała pod głosowanie

Protokół Nr XVIII/2012 

z dnia 19 września 2012 roku

Rada Gminy Dąbrówka w głosowaniu jawnym przyjęła

- większością głosów -  12 głosami „za” 2 głosy „wstrzymujące” przy obecności 14 Radnych.

Ad. 4 Sprawozdanie Wójta z bieżącej działalności.

Ww. sprawozdanie przedstawił Wójt Gminy Dąbrówka. 

(Sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu)



Ad. 5 Przedstawienie opinii i wniosków przez Komisje Rady Gminy.

Pan Janusz Getka -  Przewodniczący Komisji Zdrowia, Spraw Socjalnych i Porządku 

Publicznego Rady Gminy Dąbrówka poinformował, że komisja odbyła posiedzenie w dniu

28 września 2012 r.

Głównym tematem posiedzenia było ustosunkowanie się do pisma Pani Justyny Wątorskiej -  

Parzydło które dotyczyło działalności OSP na terenie Gminy Dąbrówka.

Odpowiedzi na pytania zawarte ww. podaniu pytania udzieli Wójt Gminy.

Pan Kłębek Krzysztof -  Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Dąbrówka 

poinformował, że komisja odbyła posiedzenie w dniu 19 września 2012 r.

Temat posiedzenia komisji było: kontrola i analiza wydatków dotyczącym rozbudowy 

Publicznego Gimnazjum w Dąbrówce oraz budowy hali sportowej.

Komisja po zapoznaniu się z dokumentami dotyczącymi rozbudowy publicznego gimnazjum i 

budowy hali sportowej oraz po wysłuchaniu wyjaśnień przedstawionych przez Wójta Gminy, 

Zastępcę Wójta i pracownika Urzędu Gminy Pana Ireneusza Zielińskiego oraz po 

przeprowadzeniu oględzin budynku gimnazjum i hali sportowej stwierdza co następuje:

Komisja nie wnosi uwag co do wydatków przeznaczonych na tą inwestycję.

Do usterek jakie stwierdzono podczas oględzin odniósł się Zastępca Wójta który stwierdził, 

że są monitorowane przez dyrektora i zgłaszane wykonawcy.

Ad. 6 Rozpatrzenie wniosków mieszkańców Cisia i Stasiopola w sprawie zmiany okręgu 

i obwodu wyborczego.

W pierwszej kolejności został odczytany wniosek mieszkańców sołectwa Cisie a następnie 

mieszkańców sołectwa Stasiopole.

Pan Aleksander Załęski -  radny reprezentujący mieszkańców sołectwa Cisie i Kuligów 

poprał wniosek mieszkańców Cisia o odłączenie ich z obwodu i okręgu wyborczego Kuligów 

a przyłączenie do okręgu i obwodu wyborczego w Józefowie. Następnie poparł również 

wniosek mieszkańców Stasiopola o pozostaniu w obwodzie i okręgu wyborczym Józefów. 

Pan Aleksander Załęski zgłosił następujący wniosek: żeby sołectwo Cisie odłączyć z obwodu i 

okręgu wyborczego Kuligów a przyłączyć do obwodu i okręgu wyborczego Józefów, ponadto 
sołectwo Stasiopole pozostawić w obwodzie i okręgu wyborczym Józefów, a sołectwo Kuligów 
jako jeden obwód i okręg wyborczy.

Pan Piotr Kostrzewa - radny reprezentujący mieszkańców Stasiopole poparł propozycje 

zgłoszone przez sołectwo Cisie i Stasiopole, jak również wniosek zgłoszony przez Pana 

Aleksandra Załęskiego.

Prowadząca obrady poddała pod głosowanie przedmiotowy wniosek.



Rada Gminy Dąbrówka w głosowaniu jawnym przyjęła wniosek jednogłośnie -  14 głosami 

„za” przy obecności 14 Radnych.

Ad. 7 Podjęcie uchwał.

W konsekwencji przyjętego ww. wniosku zostały podjęte uchwały pod lit. a), i b)

a) W sprawie podziału gminy na stałe okręgi wyborcze oraz ustalenia ich granic, 

numerów i liczby radnych wybieranych w każdym okręgu.

Do przedstawionego projektu uchwały radni nie zgłaszali uwag.

Rada Gminy Dąbrówka 

podjęła Uchwałę Nr XIX/135/2012 

z dnia 19 października 2012r.

- j e d n o g ł o ś n i e - / 1 4  głosami „za”/ przy obecności 14 Radnych/

( Uchwała stanowi załącznik do protokołu)

b) W sprawie podziału gminy na stałe obwody głosowania, ustalenia ich numerów, 

granic oraz siedzib obwodowych komisji wyborczych.

Do przedstawionego projektu uchwały radni nie zgłaszali uwag

Rada Gminy Dąbrówka 

podjęła Uchwałę Nr XIX/136/2012 

z dnia 19 października 2012r.

- j e d n o g ł o ś n i e - / 1 4  głosami „za”/ przy obecności 14 Radnych/

( Uchwała stanowi załącznik do protokołu)

c) W sprawie powołania doraźnej komisji Rady Gminy Dąbrówka do przygotowania 

projektu zmian w Statucie Gminy Dąbrówka oraz statutach sołectw istniejących na 

terenie gminy Dąbrówka.

Przewodnicząca obrad zaproponowała aby w komisja statutowa składa się z niżej 

wymienionych radnych:

Załęski Aleksander, Janusz Getka, Jozef Sobczak, Ryszard Klusek, Krzysztof 

Kłębek, Justyna Wątorska -Parzydło oraz Agnieszka Gryglas.

Zaproponowane osoby wyraziły zgodę na prace w komisji. Następnie została 

ogłoszona 5-cio minutowa przerwa na ukonstytuowanie się komisji.

Po wznowieniu obrad prowadząca obrady odczytała projekt uchwały.

Do przedstawionego projektu uchwały radni nie zgłaszali uwag.



Rada Gminy Dąbrówka 

podjęła Uchwalę Nr XIX/137/2012 

z dnia 19 października 2012r.

- j e d n o g ł o ś n i e - / 1 4  głosami „za”/ przy obecności 14 Radnych/

( Uchwała stanowi załącznik do protokołu).

d) W sprawie zmiany uchwały Nr XVI/107/2004 Rady Gminy Dąbrówka z dnia 27 

kwietnia 2004 roku w sprawie ustalenia sieci publicznych przedszkoli i oddziałów 

przedszkolnych w szkołach podstawowych na terenie Gminy Dąbrówka.

Projekt uchwały został omówiony przez Panią Mirosławę Taprek -  Dyrektora 

ZOSiPS. Zmiana polega na dopisaniu:

- oddziały przedszkolne działające przy szkołach podstawowych na terenie gminy 

tworzone są dla dzieci 5-cio i 6-cio letnich.

- a w przedszkolu samorządowym uruchomiona jest grupa dla dzieci 

zróżnicowanych wiekowo ( od 3 do 4 lat)

Do przedstawionych zmian radni nie zgłaszali uwag.

Rada Gminy Dąbrówka 

podjęła Uchwałę Nr XIX/138/2012 

z dnia 19 października 2012r.

- j e d n o g ł o ś n i e - / 1 4  głosami „za”/ przy obecności 14 Radnych/

( Uchwała stanowi załącznik do protokołu).

e) W sprawie przyjęcia do realizacji zadania z zakresu właściwości Powiatu 

Wołomińskiego.

Projekt uchwały został omówiony przez Wójta. Wójt poinformował, że zostało 

zawarte porozumienie ze Starostą Wołomińskim na wykonanie chodnika w 

Zaścieniach. Planuje się wybudować ok.180 mb chodnika na co zabezpiecza się 

w budżecie gminy środki w wysokości 30 000,00 zł. + 10 000,00 zł środki 

funduszu sołeckiego. W budżecie powiatu na to zadanie zabezpieczone jest 

20 000,00 zł.

Do przedstawionego projektu uchwały radni nie zgłaszali uwag.

Rada Gminy Dąbrówka 

podjęła Uchwałę Nr XIX/139/2012 

z dnia 19 października 2012r.

- j  e d n o g ł o ś n i e - / 1 4  głosami „za”/ przy obecności 14 Radnych/

( Uchwała stanowi załącznik do protokołu).



f) W sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2012r.

Projekt uchwały został omówiony przez Skarbnik Gminy.

Uzasadnienie do zaproponowanych zmian stanowi załącznik do uchwały.

Do przedstawionego projektu uchwały radni nie zgłaszali uwag.

Rada Gminy Dąbrówka 

podjęła Uchwałę Nr XIX/140/2012 

z dnia 19 października 2012r.

- j e d n o g ł o ś n i e - / 1 4  głosami „za”/ przy obecności 14 Radnych/

( Uchwała stanowi załącznik do protokołu).

g) W sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2012 -  2018.

Projekt uchwały został omówiony przez Skarbnik Gminy.

Uzasadnienie do przedstawionych zmian stanowi załącznik do uchwały.

Do przedstawionych zmian radni nie zgłaszali uwag.

Rada Gminy Dąbrówka 

podjęła Uchwałę Nr XIX/141/2012 

z dnia 19 października 2012r.

- j e d n o g ł o ś n i e - / 1 4  głosami „za”/ przy obecności 14 Radnych/

( Uchwała stanowi załącznik do protokołu).

Ad. 8 Rozpatrzenie podań do Rady Gminy.

Podania zostały odczytane przez sekretarza i przewodniczącą obrad :

- dotyczące zawieszenia kursu o godz. 

22.15 relacji Warszawa -Radzymin -Guzowatka -Kołaków -Chajęty -Dręszew -  Ślężany -  

Kuligów.

- Sołtys wsi Chruściele - ujęcie w planach inwestycyjnych na lata 2013 -  2014 na budowę 

wodociągu

- Kuligów - wyprofilowanie, wyrównanie i utwardzenie ul. Załubickiej w 

Kuligowie na odcinku od nr 24 do nr 73 włącznie; zainstalowanie na wymienionym odcinku 

ulicy 4-5 latami oświetleniowych.

Sołtys wsi Teodorów -  o zabezpieczenie środków funduszu gminnego w wysokości 30 tyś. zł 

na wzmocnienie asfaltu w Teodorowie



- Stowarzyszenie Pomoc w Dolinie Dolnego Bugu Kuligów -  o wsparcie finansowe w 

wysokości 3500 zł na zorganizowanie imprez dla dzieci i młodzieży

- Stowarzyszenie Pomoc w Dolinie Dolnego Bugu -  Kuligów -  o umieszczenie w projekcie 

budżetu na 2013 r. finansowania budowy boiska we wsi Kuligów

- Sołtys wsi Zaścienie -  o ujęcie w planie inwestycyjnym na 2013 r. dalszej budowy chodnika

- Ochotnicza Straż Pożarna w Zaścieniach - o zabezpieczenie w budżecie gminy na 2013 

środków finansowych w wysokości 60.000 zł na zakup samochodu strażackiego

- Ochotnicza Straż pożarna Ludwinów -  Józefów -  o zabezpieczenie w budżecie gminy na 

2013 rok środków w wysokości 20 000 zł na wykonanie ogrodzenia strażnicy

- Mieszkańcy sołectwa Guzowatka -  o rozpoczęcie budowy chodnika bez odwodnienia 

zgodnie z projektem z 2007r. ( do wiadomości)

- Marianów -  o doprowadzenie linii oświetleniowej i założenie lamp 

na ulicy Szkolnej w Dręszewie

- Szpital Powiatowy Wołomin - o zabezpieczenie środków w budżecie na 2013 rok na 

poprawę stanu szpitala powiatowego

- Gminny Klub Sportowy -  Dąbrówka o zabezpieczenie w budżecie gminy środków 

finansowych w wysokości 50 000 zł dla GKS

- Piotr Kostrzewa Radny Gminy Dąbrówka -  o wykonanie na drodze gminnej nr 54 i 55 prac: 

naprawa mostku, utwardzenie nawierzchni drogi, remont wjazdów na drogę powiatowa

- Hanna Bałdyga -  sołtys wsi Stanisławów o dokończenie budowy drogi -  położenie asfaltu 

przez wieś na odcinku 12 km.

- Piotr Kostrzewa -  Radny Gminy Dąbrówka -  o współudział w finansowaniu prac 

wykonywanych przez Wydział Inwestycji i Drogownictwa Starostwa Wołomińskiego na 

drodze powiatowej 4306W: modernizacja skrzyżowania dróg powiatowych w Józefowie; 

wykonanie chodnika dla pieszych z wydzieleniem ścieżki rowerowej.

- Mieszkańcy Laskowa -  o ujęci e w budżecie na 2013 rok środków finansowych na 

modernizację i zakończenie budowy ulicy Wspólnej (położenie nawierzchni asfaltowej oraz 

przygotowanie projektu odwodnienia).

- Agnieszka Gryglas -  sołtys wsi Ludwinów -  o zabezpieczenie w budżecie gminy na 2013 

rok środków finansowych na wykonanie dokumentacji technicznej oraz na realizacje 

oświetlenia ulicznego wzdłuż drogi powiatowej Józefów -  Kowalicha.

-    x skarga na uzasadnienie do uchwały Nr

XVIII/133/2012 z dnia 19 września 2012r.



Wójt odnosząc się do przedstawionych podań poinformował, że większość z nich będzie 

rozpatrywana przy projekcie budżetu gminy na 2013 rok. W pierwszej kolejności planowane 

będą do wykonania inwestycje nie dokończone w roku bieżącym.

(Godz. 15.00 -  obrady opuściła radna Justyna Wątorska-Parzydło).

Odnośnie pisma p. Wójt powiedział, że prowadzone były rozmowy na

temat dofinansowania do ostatniego kursu z Warszawy. Na ten cel zabezpieczona została w 

budżecie gminy kwota 15 000 zł. Ustalono również, że zostanie umorzony podatek 

transportowy od 1 autobusu. Pan złożył taki wniosek, ale zgodnie z przepisami

„Ordynacji podatkowej” brak było kilku załączników, o dostarczenie których został pismem 

został powiadomiony zainteresowany. Do dnia dzisiejszego dokumenty te nie zostały 

doręczone. Wniosek został zawieszony. Aby dofinansować do kursu autobusu zgodnie z 

ustawą o zbiorowej komunikacji musi być spełniony wymóg, że wniosek o dofinansowaniu 

powinien zostać podany do publicznej wiadomości na okres półroczny. Odnośnie 

dofinansowania do imprez organizowanych przez e Stowarzyszenie Pomoc w Dolinie 

Dolnego Bugu Wójt poinformował, że imprezy organizowane przez Stowarzyszenie powinny 

znaleźć się w załączniku do uchwały o pożytku publicznym.

Uchwala taka jest corocznie podejmowana pod koniec roku a obowiązuje w roku następnym.

Odnośnie budowy chodnika Wójt poinformował, że zostało wystosowane pismo do Starosty 

jako właściciela drogi o zajecie stanowisko w sprawie budowy chodnika. Do chwili obecnej 

brak jest odpowiedzi. Ponadto Wójt poinformował, że należy dążyć zmiany projektu 

budowy. W okolicach skrzyżowania -  powinna zostać wykonana kanalizacja deszczowa na 

odcinku przynajmniej ok. 200 . a najlepszym rozwiązaniem byłoby aby kanalizacja została 

wykonana na całym odcinku chodnika.

Odnośnie skargi p. Wójt powiedział, że podnoszone w skardze sprawy

rozpatrywane są przez Samorządowe Kolegium Odwoławcze. Ponadto skarżący złożył na 

pracowników doniesienie do prokuratury. Wójt poinformował, że do czasu rozpatrzenia 

sprawy przez ww. instytucje nie będzie podejmował żadnych działań w stosunku do 

pracowników.

Prowadząca obrady zwróciła się do sołtysów tych miejscowości w których mieszkańcy 

korzystają z autobusu o godz. 22. 15 z Warszawy, o przekazanie informacji że powyższy kurs 

z dniem 22 października br. zostaje zawieszony przez przewoźnika.

Do pkt. 9 Sprawy różne i wolne wnioski.

Pani Zaręba Edyta zwróciła się do zebranych na sesji o wsparcie finansowe dla jednej 

rodziny z Karolewa i poprosiła Wójta o utwardzenie drogi do tej rodziny.

Wójt zwrócił się do przewodniczących komisji o zwołanie posiedzeń na temat gospodarki 

odpadami ( zapoznanie się z projektami uchwał w sprawie o ustalenia wysokości opłat).



Droga w Karolewie była kilkakrotnie poprawiana, a ponieważ jest na grząskim gruncie ulega 

zniszczeniu. Aby została wyremontowana potrzeba jest 200 -  300 tys. zł. Jest to wniosek do 

budżetu i trzeba się nad min zastanowić powiedział Wójt.

Pani Sekretarz zwróciła się do radnych i sołtysów o wyrażenie na piśmie zgody na 

umieszczenie danych osobowych .

Sołtys Guzowatki nawiązując do sprawy budowy chodnika powiedział, że nie ma gwarancji, 

że odwodnienie zostanie wykonane..Mieszkańcy w liczbie 40 osób na zebraniu wiejskim 

zadecydowali, że rezygnują z odwodnienie i chcą budowy chodnika bez odwodnienia.

p. Jaworski Stanisław -  sołtys z Kuligowa poruszył temat dokończenia zabezpieczenia grobli 

w Kuligowie, i zaproponował, aby przeprowadzić rozmowę z przewoźnikiem aby ten nie 

zawieszął kursu autobusu i wyrównać mu dopłatę.

Wójt odpowiadając wyjaśnił, że Gmina nie wycofuje się z ustaleń zawartych pomiędzy 

Starostą i Wspólnotą Wiejską gdzie ustalono, że Gmina daje kierowcę, Starosta koparkę a 

roboty zostaną wykonane pod nadzorem wspólnoty wiejskiej.

Odnośnie autobusu - zorganizowanie zostanie spotkanie z przewoźnikiem powiedział Wójt.

p. Kuśkowska Helena zapytała kiedy zostanie włączone oświetlenie przy trasie szybkiego 

ruchu w okolicach przystanków na wysokości Trojan.

Wójt odpowiedział, że 1 lampa już świeci przy skrzyżowaniu. Zadanie nie jest rozliczone , 

doprojektowane zostanie po 1 słupie przy przystankach zadanie zostanie ujęte w nowym 

budżecie.

p. Bałdyga Hanna -  sołtys Stanisławowa zapytała kiedy zostano założone lampy w stronę p. 

Pachulskiego.

Zamontowanie lamp zostało już zlecone odpowiedział Wójt.

Pan Pawlak Józef -  sołtys Stasiopola powiedział, że nadal nie został ustawiony znak z nawą 

wsi Stasiopole a został zdemontowany jak budowano była droga Stasiopole- Czarnów 

Kuligów. Droga przez Stasiopole wymaga już naprawy poinformował sołtys.

Pani Bałdyga Hanna poinformowała, że przesunięty został znak określający tonaż 

samochodów korzystających z dogi który był ustawiony przy posesji p.D.Wawryło.

Wójt odnosząc się do wypowiedzi sołtysa Stasiopola wyjaśnił, że zarówno ustawienie znaku 

jak i remont drogi powinno zostać wykonane przez powiat z uwagi na to, że droga Stasiopole

-  Czarnów -  Kuligów jest drogą powiatową. Przy okazji budowy tej drogi została zniszczona 

doga w Sokołówku powiedział Wójt.

Pan Załęski Aleksander poparł wypowiedź sołtysa z Kuligowa i prosił Wójta o nawiązanie 

kontaktu z panem Korzeniewskim aby ten nie zawieszał tak ważnego kursu dla wracających z 

pracy z popołudniowych zmian mieszkańców naszej gminy.



Odnośnie dofinansowania do kursu radca prawny wyjaśnił, że zgodnie z przepisami gmina 

nie może pomagać przedsiębiorcom.

Wójt nawiązując do tematu związanego z dopłatą stwierdził, że musi działać zgodnie z 

prawem. Przedsiębiorca został powiadomiony o dołączeniu do podania dotyczącego 

umorzenia podatku stosowanych załączników czego nie zrobił dlatego podatek nie mógł 

zostać umorzony, które zostały. Podanie o wypłacenie dopłaty wpłynęło w sierpniu br. i 

zgodnie z przepisami nie może być wypłacone ponieważ wniosek o dopłacie musi zostać 

podany do publicznej wiadomości przez okres 6-ciu miesięcy.

Pani Paciorek Leokadia -  sołtys Działów Czarnowskich podziękowała, za dokończenie 

wyasfaltowania drogi we wsi. Prosiła o ustawienie znaku z nazwą wsi. Dobrze by było aby w 

przyszłości położony został asfalt na całej drodze przez Działy Czarnowskie.

Pan Król Henryk ponowił prośbę o założenie 1 lampy ulicznej w Teodorowie.

Ad. 10 Po wyczerpaniu się powyższego porządku obrad Przewodnicząca Rady Gminy 

zamknęła obrady XIX sesji Rady Gminy Dąbrówka dziękując obecnym za udział 

w posiedzeniu.

Na tym protokół zakończono.

Protokołowała


